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KONTICH-WAARLOOS

Veilig naar school dankzij de N-VA
Veilig verkeer is een prioriteit van uw gemeentebestuur. Nu opnieuw honderden kinderen met de fiets naar 
school trekken, geven we u graag een overzicht van onze maatregelen voor een veilig Kontich-Waarloos.

28 en 29 september - Braderij in Kontich
Naar jaarlijkse gewoonte staat N-VA Kontich-Waarloos 
met een tent aan de ingang van het gemeentepark. 
Kom langs voor een gezellige babbel en maak kennis 
met uw mandatarissen en bestuursleden.

Een verdwijnpaal zorgt voor minder doorgaand 
autoverkeer door Kontich, autoluwere fietsroutes 
en een vertraging van de instroom van wagens 
aan de rand van het dorpscentrum. Sinds de 
invoering van het nieuwe circulatieplan is het 
aantal ongevallen met gewonden sterk gedaald. 
De verdwijnpaal heeft daarin een belangrijke rol.

Bij het begin en het einde van 
de lessen worden de straten 
van de Sint-Montfortschool 
en basisschool A-HA! 
afgesloten voor autoverkeer.

Behalve voor 
enkele hoofdassen 
zal in Kontich en 
Waarloos een  
tonnagebeperking 
van 3,5 ton gelden.

De wegen naar Sint-Jozef en 
Sint-Rita werden fietsstraten. 
Daar zijn fietsers de belangrijk-
ste weggebruikers. Auto’s  
mogen fietsers er niet voor-
bijsteken. De fietsstraten 
zorgen voor een veilige as 
doorheen het centrum.

De gemeente kocht acht vaste en  
twee mobiele snelheidsmeters 
aan. Ze moeten automobilisten 
aanzetten zich aan de toegelaten 
snelheid te houden. 

Alle woonwijken worden zone 
30, net als de straten waar geen 
doorgaand verkeer thuishoort. 
“Voor de verkeersveiligheid is 
dit een grote stap vooruit”, zegt 
schepen van Mobiliteit Willem 
Wevers.

Vrijdag 20 december om 20 uur
Altena Kapel - Antwerpsesteenweg 79  

in Kontich (Altena park)

Iedereen is meer dan welkom voor een hapje en een drankje om 
samen 2019 af te sluiten en te klinken op het nieuwe jaar.
Gastspreker is Europees Parlementslid Assita Kanko.

Noteer nu al in uw agenda

N-VA-kerstdrink  
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Speeljansplein
Na de kermis werd een deel van het Sint-Jans-
plein gereserveerd als speel- en verblijfsruimte 
voor kinderen. Het deel van het plein dat 
aansluit bij de bibliotheek en de Ploeg werd 
afgezet. “We wilden tijdens de zomervakantie 
extra speelruimte creëren voor de kinderen”, 
zegt schepen van Jeugd Willem Wevers. 

Vanaf 15 juli ging het speeljansplein officieel 
van start. Het gemeentebestuur zorgt ervoor 
dat er altijd enkele reuzenspelen beschikbaar 
zijn. 

Kruisschanslei wordt veiliger voor 
fietsers
In de Kruisschanslei worden de kruispunten met de Keizershoek 
en de oude Spoorwegberm wellicht nog dit jaar heraangelegd.  
Ze worden veiliger voor fietsers en voetgangers. 

Fietsers komende uit de  
Keizershoek zullen net voor 
het kruispunt een fietspad 
kunnen oprijden en dus niet 
langer moeten laveren tussen 
de auto’s. Ook in de tegen-
gestelde richting wordt een 
fietspad aangelegd om te  
vermijden dat fietsers en  
auto’s in conflict komen vlak 
bij het kruispunt.

Maar ook om de doorstroming van auto’s te verbeteren worden er stappen  
gezet. Een linker en een rechter afslagstrook moeten een positief effect hebben 
op de doorstroming tijdens de spits.

Deze ingrepen komen de veiligheid van de zwakke weggebruiker zeker ten 
goede.

Anja Poortmans
Anja, hoe ben je bij N-VA Kontich-Waarloos terechtgekomen?
Mijn tienerdochter maakte vier jaar geleden een schoolwerk over Bart De Wever. 
Ikzelf had ook al altijd sympathie voor de N-VA en nam contact op met het bestuur 
van N-VA Kontich-Waarloos. Niet veel later werd ik bestuurslid. Ik was ook kandi-
daat bij de gemeenteraadsverkiezingen vorig jaar. Ik behaalde 254 voorkeurstem-
men, een resultaat waarmee ik erg tevreden ben. 

Wat vind je zo interessant aan de gemeentepolitiek? 
Sinds ik actief ben bij de N-VA, begrijp ik het politieke leven in Kontich-Waarloos 
veel beter. Als bestuurslid kan ik me volop inzetten om het beleid in onze gemeente 
mee vorm te geven. Bij de N-VA leerde ik ook veel nieuwe mensen kennen. Ik werd 
lid van een grote familie waarin iedereen zich onvoorwaardelijk achter dezelfde 
Vlaamse idealen plaatst. Ik kan iedereen aanraden om actief aan politiek te doen.

Wat wil je realiseren in Kontich-Waarloos?
De parkeerproblemen zijn een oud zeer in Kontich en moeten opgelost worden. 
Onze partij maakt snel werk van extra parkeerplaatsen. Daarnaast wil ik mee mijn 
schouders onder de veiligheid in onze gemeente zetten. Onze kinderen moeten 
veilig naar school kunnen gaan. Tot slot denk ik ook aan de jeugd. Een tweede 
jeugdhuis in onze mooie gemeente zou zeker welkom zijn.

Bestuurslid 
in de 
kijker
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Charter Gezonde  
Gemeente
Net als vele andere gemeenten engageert Kontich 
zich om de komende zes jaar extra aandacht te 
besteden aan gezondheid en ziektepreventie.

“Iedereen vindt gezondheid belangrijk, maar een 
gezonde keuze maken is soms moeilijk. Als Sche-
pen van Welzijn wil ik elke Kontichnaar aanzetten 
om meer te bewegen en gezond te eten. Bovendien 
wil ik de gezondheidskloof voor mensen in ar-
moede verkleinen”, aldus Cindy Vanbaeden.

Buurtinformatienetwerk 
voor winkeliers
De handelaars in het centrum lan-
ceerden het WIN-project. WIN staat 
voor winkelinformatienetwerk. Je kan 
het vergelijken met een buurtinfor-
matienetwerk, maar dan speciaal voor 
handelaars. Het is een samenwerking 
tussen handelaars, de politie en het 
gemeentebestuur. Het WIN zorgt voor 
meer sociale controle en met één druk 
op de knop kan men preventieve tips 
verspreiden. 25 handelaars doen al mee.

N-VA zet mama’s in de bloemetjes
Ter gelegenheid van de enige echte Moederdag deelde een enthousiaste N-VA-ploeg 
bloemetjes uit op de zaterdagmarkt. Ook in de serviceflats van Altena, woonzorgcen-
trum De Hazelaar, de serviceflats van de Duffelse volkswoningen en de nieuwe assisten-
tiewoningen van ‘t Hof van Waerloos werden de moeders in de bloemetjes gezet.

Burgemeester luistert 
naar plannen van 
kleuters voor nieuwe 
speelplaats
Burgemeester Bart Seldeslachts bracht een bezoek 
aan de kleuters van de gemeentelijke A-HA school. 
Hij luisterde aandachtig naar de kinderen uit de 
muisjesklas. Die vertelden over hun wilde plannen 
en ideeën voor de aanleg van een nieuwe speel-
plaats.

Ze hadden hun plannen met de juf en de directeur 
al besproken. Maar om hun ideeën kracht bij te 
zetten, wilden de kleuters ook nog eens met de 
burgemeester overleggen.

Uw burgemeester luistert naar u
Uw burgemeester Bart Seldeslachts staat steeds ten dienste van alle inwoners. U kunt 
hem dus altijd bereiken, of het nu gaat over een groot dossier of een klein probleem.

Hebt u een vraag of suggestie? Spring dan 
zeker eens binnen op het gemeentehuis of 
contacteer de burgemeester rechtstreeks via 
0474 24 38 90 of burgemeester@kontich.be

  Schepen van Middenstand Marleen 
Van den Eynde en fractievoorzitter 
Guido Daelemans.

  Ook de moeders van Waarloos 
werden niet vergeten.  Op de zaterdagmarkt.

‘Bier met streken’
De vierde editie van ‘Bier met streken’ was 
een succes. Men kon er een vijftigtal ver-
schillende streekbieren proeven.

  Schepen van Middenstand Marleen Van 
den Eynde tijdens ‘Bier met streken’.

WIN-
project
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Vlaams Parlement Kamer Europa
Geert Bourgeois
Assita Kanko
Johan Van Overtveldt

Jan Jambon
Valerie Van Peel
Bert Wollants
Sophie De Wit
Michael Freilich
Yoleen Van Camp

Koen Metsu
Peter De Roover
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Bedankt 
aan onze meer dan 1 miljoen kiezers. 
De N-VA blijft de échte volkspartij.

Bart De Wever
Liesbeth Homans
Kris Van Dijck
Annick De Ridder
Sofie Joosen
Paul Van Miert

Uw N-VA-verkozenen uit de provincie Antwerpen:

Freya Perdaens
Kathleen Krekels
Manuela Van Werde
Tine van der Vloet
Maarten De Veuster
Philippe Muyters


